
Protokoll Hemvikens tomtägareförenings årsmöte lördagen den 20 

augusti 2020 kl. 14.00 hos familjen Gottberg, Getholmsvägen 9 

 

 

Närvarande: 

Nr Namn Fastighet email 

1 Jens Gottberg VL 1:161 Jens-mikael.gottberg@kuraray.com 

2 Anders Fridh VL 132 Anders.fridh@verano.se 

3 Carina Klingstedt VL 1:162 carina.klingstedt@gmail.com 

4 Henrik Kjellberg VL 1:192, 188, 189 Kjellberg47@gmail.com 

5 Karin Gottberg VL 1:161 karingottberg@gmail.com  

6 Björn Westerberg VL 1:160 b.westerberg46@gmail.com  

7 Göran Sjöqvist VL 1:181 goran.sjoquist52@gmail.com  

8 Marika Schultz VL 1:89 schultzmarika@hotmail.com 

9 Daniel Westlund VL 1:89 Daniel.westlund@houseofreach.com  

10 John Truedsson VL 1:168 bm.truedsson@yahoo.se 

11 Annika Rydman VL 163 annika_rydman@icloud.com 

 

1. Stadgeenliga ärenden enligt nedan 

2. Frågan om kallelse till mötet skett i föreskriven ordning. Mötet ansåg att kallelsen, som 

skickats per epost och satts upp på anslagstavlan gjorts i rätt tid. 

3. Dagordningen fastställdes. 

4. Carina Klingstedt valdes till ordförande för mötet. 

5. Marika Schultz och Göran Sjöquist valdes till att justera protokollet. 

6. Styrelsens berättelse var utsänt i förväg Henrik redovisade huvudpunkterna för 

utgifterna det gångna räkenskapsåret. Årets resultat landar på -16 343 kronor i och med 

att vi investerat i ny grusning av vägen samt nedtagning av döda träd vid pumphuset. 

Styrelsen såg inga problem med det negativa resultat då vi har ca 63 000 kronor i 

kontanta medel på bankkontot. Carina passade på att tacka Göran Sjöqvist för 

kontakten för grusningen av vägen och Anders Fridh för att ha hållit i detta. Vägen ser 

riktigt bra ut. 

7. Revisorernas berättelse föredrogs av Annika Rydman. Lars Erik Wretblad har haft 

förhinder i år och böckerna har kontrollerats av Annika och revisorssuppleanten Daniel 

Westlund. De konstaterade att allt var i sin ordning och att de rekommenderade att 

styrelsen beviljas ansvarsfrihet. Annika tackade också styrelsen för att de i början av 

2022 tecknat ett 3 årigt elavtal för pumphuset. 

mailto:Jens-mikael.gottberg@kuraray.com
mailto:Anders.fridh@verano.se
mailto:carina.klingstedt@gmail.com
mailto:Kjellberg47@gmail.com
mailto:karingottberg@gmail.com
mailto:b.westerberg46@gmail.com
mailto:goran.sjoquist52@gmail.com
mailto:schultzmarika@hotmail.com
mailto:Daniel.westlund@houseofreach.com
mailto:bm.truedsson@yahoo.se
mailto:annika_rydman@icloud.com


8. Årsmötet beviljade styrelseledamöterna ansvarsfrihet för det gångna året. 

9. Styrelsens förslag till budget med oförändrade avgifter för väg och vatten antogs av 

mötet. Vid förra årets årsmöte ställdes en fråga om hur många som betalar väg och 

vattenavgifter. Som svar på denna fråga har debiteringsunderlaget bifogats inbjudan till 

årets möte.  

10. Sittande styrelse omvaldes av årsmöte. (Carina Klingstedt ordförande, Torgny Håstad 

sekreterare, Jens-Mikael Gottberg vice sekreterare och Henrik Kjellberg kassör, Anders 

Fridh vägansvarig).  

11. Till styrelsesuppleanter valdes Marika Schultz. 

12. Revisorerna Annika Österberg och Lars-Erik Wretblad samt revisorssuppleanten Daniel 

Westlund omvaldes. 

13. Inga motioner förelåg. 

14. Under övriga ärenden  

a. meddelades att städdag kommer att hållas den 1.10 klockan 10.  

b. Det påpekades också att vi i och med att det är vattenbrist inte skall vattna 

gräsmattor med brunnsvatten. Insamling av regnvatten rekommenderades.  

c. Vi diskuterade också ett ökat antal bilar som utnyttjade vår väg för att besöka 

naturreservatet. Vi beslutade att i nuläget inte göra något åt det.  

d. Carina presenterade en ny hemsida för föreningen som styrelsen (Carina) jobbar 

på. Tanken är att hemsidan på längre sikt skall ersätta den fysiska anslagstavlan 

samt diverse mailutskick. I framtiden skall medlemmar kunna hitta all 

information om årsmöte, städdagar, vattenavstängning och annat på hemsida. 

Styrelsen hoppas också att en hemsida skall kunna öka engagemanget bland 

medlemmar. Så fort hemsidan publiceras så skickar vi ut ett meddelande. 

Kostnaden för hemsidan är ca 500 kronor per år. http://hemviken.nu/  

 

 

 

Ljusterö den 20 augusti 2022 

 

 

Vid protokollet:  Justeras: 

 

 

 

Jens-Mikael Gottberg  Carina Klingstedt Marika Schultz  Göran Sjöqvist 

http://hemviken.nu/


 


